

5 in 1 Induktive Ladestation „Qumag“ 65 Watt | GaN Technologie



65W Total Power



3 x Wireless Charger



Power Delivery



Fast Charge



Maximum Safety



Foldable

Produkt Info



Tauchen Sie ein in die Zukunft des Ladens mit unserer **faltbaren Multifunktionsladestation!** Mit **65 Watt** Leistung und **5-in-1-Funktionalität** ist sie das ultimative Ladegerät für Ihr digitales Leben.

Die **induktiven Ladepunkte** ermöglichen das gleichzeitige kabellose Aufladen von **Smartphones, Headsets** und Apple-kompatiblen **Watches**. Der **USB-Typ-C-Anschluss** mit **Power Delivery** und der **Fast-Charge-USB-A-Anschluss** bieten zusätzliche Flexibilität beim Laden von Tablets, Notebooks und mehr, während die **GaN-Technologie** eine effiziente Energieumwandlung gewährleistet.

Der Smartphone Ladepunkt ist **magnetisch** und geeignet für MagSafe- kompatible Smartphones. Durch die im Lieferumfang enthaltenen selbstklebenden Metallringe ist die Magnetfunktion auch für nicht MagSafe-kompatible Geräte geeignet.

Neben der **erstklassigen Leistung** überzeugt die **hochwertige** Ladestation auch durch ihr **stilvolles und kompaktes Design**. Egal, ob zu Hause oder unterwegs, dieses Ladegerät ist Ihr zuverlässiger Begleiter für eine **sichere und flexible Stromversorgung**.

Technische Daten:

- Eingangsspannung: 100-240V-50/60Hz max. 1.8A
- Smartphone Ladepunkt: 15 Watt
- Headset Ladepunkt: 5 Watt
- Watch Ladepunkt: 3.5 Watt
- Ausgang USB-C: (PD45W) DC 5.0V/3.0A/15.0W, 9.0V/3.0A/27.0W, 12.0V/3.0A/36.0W, 15.0V/3.0A/45.0W, 20.0V/2.25A/45.0W, PPS: 3.3-11.0V/3.0A, 33.0W MAX
- Ausgang USB-A: (FC18W) DC 5V/3A/15W, 9V/2A/185W, 12V/1.5A/18W
- Ausgang USB-Type C + USB-A:
 - USB-C: (PD27W) DC 5.0V/3.0A/15.0W, 9.0V/3.0A/27.0W, 12.0V/2.25A/27.0W, PPS: 3.3-11.0V/2.75A/30.0W
 - USB-A: (FC18W) 5V/3A/15W, 9V/2A/18W, 12V/1.5A/18W
- Gesamtleistung: Max. 65 Watt
- Wirkungsgrad: ≥75%
- Übertragungsbereich: ≤8mm
- Sicherheit: Kurzschlusschutz, Überladungs- und Entladungsschutz, Fremdkörpererkennung, Überhitzungsschutz
- Material: ABS
- Gewicht: 266g (ohne Kabel)
- Abmessungen: 69 x 69 x 54.8 mm (zusammengeklappt)

Dive into the future of charging with our **foldable multifunctional charging station!** With **65 watts** of power and **5-in-1 functionality**, it is the ultimate charger for your digital life.

The inductive charging points enable **simultaneous wireless charging** of **smartphones, headsets** and Apple-compatible **watches**. The **USB Type-C** port with **Power Delivery** and **Fast Charge USB-A** port provide additional flexibility when charging tablets, notebooks and more, while **GaN technology** ensures efficient power conversion.

The smartphone charging point is **magnetic** and suitable for MagSafe-compatible smartphones. Thanks to the self-adhesive metal rings included in the scope of delivery, the magnetic function is also suitable for non-MagSafe-compatible devices.

In addition to its **first-class performance**, the **high-quality** charging station also impresses with its **stylish and compact design**. Whether at home or on the go, this charger is your reliable companion for a **safe and flexible power supply**.

Technical data:

- Input voltage: 100-240V-50/60Hz max. 1.8A
- Smartphone charging point: 15 watts
- Headset charging point: 5 Watt
- Watch charging point: 3.5 Watt
- USB-C output: (PD45W) DC 5.0V/3.0A/15.0W, 9.0V/3.0A/27.0W, 12.0V/3.0A/36.0W, 15.0V/3.0A/45.0W, 20.0V/2.25A/45.0W, PPS: 3.3-11.0V/3.0A, 33.0W
- USB-A output: (FC18W) DC 5V/3A/15W, 9V/2A/185W, 12V/1.5A/18W
- Output USB-Type C + USB-A:
 - USB-C: (PD27W) DC 5.0V/3.0A/15.0W, 9.0V/3.0A/27.0W, 12.0V/2.25A/27.0W, PPS: 3.3-11.0V/2.75A/30.0W
 - USB-A: (FC18W) 5V/3A/15W, 9V/2A/18W, 12V/1.5A/18W
- Total power: Max. 65 watts
- Efficiency: ≥75%
- Transmission range: ≤8mm
- Safety: Short-circuit protection, overcharge and discharge protection, foreign object detection, overheating protection
- Material: ABS
- Weight: 266g (without cable)
- Dimensions: 69 x 69 x 54.8 mm (folded)

Art.Nr: 263996

EAN: 4024559263996

Art.Nr: 263880

EAN: 4024559263880

Technische Änderungen vorbehalten / Improvement and changes of the technical specifications and other data's could be made without prior notice.
Apple Watch is a trademark of Apple Inc., registered in the U.S. and other countries and regions. USB Type-C® and USB-C® are trademarks of USB Implementers Forum.